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    Δευτέρα, 4 Δεκεμβρίου 2023 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 
 
Προς τον Υπουργό Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης, κ. Άδωνι Γεωργιάδη 
 
 
Θέμα: «Ποιο είναι το μέλλον των εργαζομένων στην ΛΑΡΚΟ των οποίων οι 
συμβάσες λήγουν 31-12-2023;» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Με το άρθρο 21 του νόμου 4664/2020, η εταιρία ΛΑΡΚΟ, τέθηκε σε καθεστώς ειδικής 
διαχείρισης. Οι αιτιάσεις μας, ότι η διαδικασία θα οδηγήσει σε απαξίωση και κλείσιμο της 
εταιρίας, πριν την ολοκλήρωση της διαδικασίας ειδικής εκκαθάρισης, δυστυχώς 
επαληθεύτηκαν.  
Σύμφωνα με την παρ. 3 του ως άνω άρθρου «η θέση της «ΛΑΡΚΟ» σε ειδική διαχείριση 
δεν αποτελεί λόγο λύσεως της εταιρείας, δεν συνεπάγεται διακοπή της λειτουργίας της 
και δεν επιφέρει τη λύση των πάσης φύσεως συμβάσεων της, ούτε αποτελεί λόγο 
λύσεως αυτών». 
Ωστόσο, από 1 Αυγούστου 2022 ήρθε η παύση της παραγωγικής διαδικασίας καθώς, 
σύμφωνα με το υπ’ αριθ. 191367 ΕΞ 2022/ 29-12-2023 έγγραφο του τότε Υπουργού 
Οικονομικών, κ. Σταϊκούρα και υιοθετώντας πλήρως την απόφαση του διορισθέντος 
Ειδικού Διαχειριστή, «σύμφωνα με την ΑΠ 39/8-12-2022 επιστολή του Ειδικού 
Διαχειριστή  “θα δημιουργούσε επιπλέον ταμειακό έλλειμα το οποίο θα βάραινε 
περαιτέρω τον κρατικό προϋπολογισμό. Σε περίπτωση που λειτουργούσε η ΛΑΡΚΟ με τη 
μέγιστη αξιοποίηση της παραγωγικής δυναμικότητας (δηλαδή μέγιστη παραγωγή 60 
τόνους νικελίου/ημέρα ή 1,800 τόνους νικελίου/μήνα) θα προέκυπταν μηνιαία 
εκτιμώμενα έσοδα περίπου € 33,4 εκ. ενώ το εκτιμώμενο μηνιαίο κόστος θα ανερχόταν 
σε € 65,9 εκ. ως εκ τούτου, θα προέκυπτε ταμειακό έλλειμμα ύψους €32,5 εκ. ανά μήνα 
λειτουργίας που θα έπρεπε να καλυφθεί μέσω επιπλέον επιχορήγησης από τον κρατικό 
προϋπολογισμό”.» 
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Την ίδια στιγμή και σχεδόν τέσσερα χρόνια μετά την απόφαση της Κυβέρνησης να θέσει 
σε ειδική διαχείριση της ΛΑΡΚΟ, η αβεβαιότητα για την έκβαση της πώλησης της ΛΑΡΚΟ 
φαίνεται να παρατείνεται, καθώς η συζήτηση της προσφυγής της εταιρείας Commodity & 
Mining Insight Ireland Ltd (CMI) κατά της απόφασης της Ειδικής Διαχείρισης της ΛΑΡΚΟ, 
με την οποία ανακηρύχθηκε προτιμητέος επενδυτής η κοινοπραξία ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ-AD 
Holdings ανεβλήθη και παραπέμφθηκε να συζητηθεί στην Ολομέλεια του Συμβουλίου της 
Επικρατείας στις 12 Δεκεμβρίου 2023. 
Υπενθυμίζεται  ότι στις 7 Φεβρουαρίου 2024, λήγει η Ειδική Διαχείριση της ΛΑΡΚΟ, μετά 
την τελευταία παράταση, από τις πολλοστές παρατάσεις,  που δόθηκε τον περασμένο 
Μάρτιο, προκειμένου να ολοκληρωθεί η διαδικασία πώλησης, ενώ, με την ίδια απόφαση 
του υπουργείου Οικονομικών, παρατάθηκε και η παραμονή των εργαζομένων της 
εταιρείας έως τα τέλη του 2023. 
Επειδή οι εργαζόμενοι της ΛΑΡΚΟ, πρώτα λοιδορήθηκαν και καθυβρίστηκαν από 
Υπουργούς της Κυβέρνησης Μητσοτάκη, έπειτα οδηγήθηκαν στο ταμείο ανεργίας και 
σήμερα, για τέταρτο συνεχή χρόνο, βρίσκονται μπροστά στην πρωτοφανή στα χρονικά 
αβεβαιότητα, καθώς στο τέλος του έτους λήγουν οι συμβάσεις τους, αλλά εξακολουθούν 
να εξαπατώνται από μία Κυβέρνηση, που τους υποσχέθηκε πολλά και κατάφερε λίγα,  
Επειδή με την υπ΄ αριθ. 97414/6-11-2023 απάντησή σας στην υπ’ αριθ. 1262/66/20-
10-2023 ερώτηση σε συνδυασμό με αίτηση κατάθεσης εγγράφων βουλευτών ΠΑΣΟΚ – 
Κινήματος Αλλαγής παρατίθεται η γενικώς γνωστή και ισχύουσα εργατική νομοθεσία, 
χωρίς να δίνεται συγκεκριμένη απάντηση για το μέλλον των εργαζομένων της ΛΑΡΚΟ, 
των οποίων η σύμβαση λήγει στις 31-12-2023, 
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ,  
Τι μέλλει γενέσθαι συγκεκριμένα για τους εργαζόμενους της ΛΑΡΚΟ των οποίων οι 
συμβάσεις λήγουν 31-12-2023;   

 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής  
 
 
 
 
 

Γιώργος Μουλκιώτης 
 
 
 




